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Product Declaration
Produktdeklaration

Product
Produkt

09454521560
Har-port RJ45 Cat.6; PFT

RoHS Status1 compliant

ELV Status2 compliant

China RoHS

REACH Annex XVII 3

REACh Anhang XVII 3 not contained

REACH Annex XIV 3

REACh Anhang XIV 3 not contained

REACh SVHC 4 not contained

California Proposition 65 contained - Antimony trioxide
- Lead
- Nickel

1 Directive 2011/65/EU with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.
Richtlinie 2011/65/EU mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft waren.

2 Directive 2000/53/EC with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.
Richtlinie 2000/53/EG mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft waren.

3 Regulation (EU) No. 1907/2006 with all amending directives and regulations in force at the date this declaration was generated.
Verordnung (EU) Nr. 1907/2006 mit allen ändernden Richtlinien und Verordnungen, die zum Generierungsdatum dieser Deklaration in Kraft
waren.

4 We applied “Candidate List of substances of very high concern for Authorisation” of ECHA valid on the date this declaration was
generated.
Es wurde die zum Generierungsdatum gültige „Liste der für eine Zulassung in Frage kommenden besonders besorgniserregenden Stoffe“
der ECHA angewendet.

The given information reflects our current knowledge. It is based on statements and information of our suppliers and third parties. 
This declaration does not include guarantees of quality or durability. Topicality, completeness and accuracy of the content are
subject to change without notice. The safety instructions are to be respected. The user is self-responsible for the evaluation of the
information and the concrete measures derived from it. Besides that, HARTING is liable only for culpable, intentional or grossly
negligent acting as long as no mandatory legal liability for damages of life, body, health or Product Liability Act exists.
Die vorstehenden Informationen spiegeln unseren derzeitigen Kenntnisstand, dem insbesondere die Aussagen und Informationen unserer
Lieferanten und Dritter zugrunde liegen, wider, beinhalten jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantien. Im Hinblick auf Aktualität,
Vollständigkeit und Richtigkeit der Inhalte behalten wir uns Änderungen jederzeit vor. Die Sicherheitshinweise sind zu beachten, wobei der
Anwender für die Bewertung der Informationen und die hieraus abgeleitete konkrete Verwendung selbst verantwortlich ist. Im Übrigen haftet
HARTING nur für schuldhaftes vorsätzliches oder grob fahrlässiges Handeln, soweit nicht eine zwingende gesetzliche Haftung für Schäden an
Leben, Körper oder Gesundheit oder nach dem Produkthaftungsgesetz besteht.
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Harting Electronics GmbH 

Marienwerderstraße 3 

32339 Espelkamp 

 

 

 

The environmental management of the HARTING group is certified to DIN EN ISO 14001. At a 

very early stage HARTING had started to dispense with the use of environmentally harmful 

substances. HARTING Group acts socially and environmentally responsible and is certified to 

AENOR RS 10 as well as ONR 192500. The HARTING CSR – Management System agrees 

with the principles and claims of the international standard ISO 26000. 

 

 

Material Declaration 
 

HARTING Partnumber 09454521560 

HARTING Partname har-port RJ45 Cat.6; PFT 

Revision number 01 

Total weight (g) 25,49 

Release of Report 04.12.2019  
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Contained pure substances Symbol CAS number Content* 
(wt%) 

Weight* 

(g) 

Copper Cu 7440-50-8 33,40 8,51 

Basic Polymer: PA66 PA66  18,99 4,84 

Basic Polymer: PBT PBT 26062-94-2 18,83 4,80 

Zinc Zn 7440-66-6 13,63 3,47 

Fibrous glass wool GF 65997-17-3 9,59 2,45 

Halogenated compound ISO 

1043-4, not declarable 

FR(17)  2,00 0,51 

antimony trioxide Sb2O3 1309-64-4 1,15 0,29 

Tin Sn 7440-31-5 0,75 0,19 

Nickel Ni 7440-02-0 0,62 0,16 

Nitrile rubber NBR 9003-18-3 0,51 0,13 

Gold Au 7440-57-5 0,06 0,02 

Phosphorus P 7723-14-0 0,02 < 0,01 

Iron Fe 7439-89-6 < 0,01 < 0,01 

Lead Pb 7439-92-1 < 0,01 < 0,01 

Aluminium Al 7429-90-5 < 0,01 < 0,01 

Sulfur S 7704-34-9 < 0,01 < 0,01 

Carbon C 7440-44-0 < 0,01 < 0,01 

Cobalt Co 7440-48-4 < 0,01 < 0,01 

Misc., not to declare   0,42 0,11 

* average value 

 


